
Zápis z 4. řádného zasedání AS FEL ČVUT dne 21. 4. 2023
Přítomni: Faigl, Fliegel, Habala, Havlíček, Hrzina, Janíček, Krpenský, Klimtová, Kočárník,

Koller, Kubík, Kyncl, Nováková, Reiser, Rezek, Roztočil, Sláma, Špetlík, Šťastný,
Štěpán, Voves, Zoula

Omluveni:
Nepřítomni: Miltner
Hosté: Páta (děkan), Jakovenko (proděkan pro studium), Sobotíková (proděkan pro

studium), Kočí (proděkan pro informační technologie), Mráz (tajemník FEL)

Předsedající: Rezek, předseda: Roztočil, tajemník: Kubík.

Program zasedání:

1. Schválení programu 4. řádného zasedání
2. Schválení zápisu 3. řádného zasedání
3. Volba děkana FEL pro čtyřleté funkční období od 1. 7. 2023
4. Seznámení AS FEL se záměrem předložit návrh na akreditaci habilitačního a řízení ke

jmenování profesorem v následujících oborech: Měřicí technika, Telekomunikační technika,
Radioelektronika, Elektronika, Elektroenergetika, Informatika a umělá inteligence,
Kybernetika a robotika (odpovědná osoba prof. Páta)

5. Různé
6. Termín příštího zasedání

Od posledního zasedání neproběhlo žádné per rollam hlasování.

Seznam příloh:

1. Detailní výsledky hlasování

Začátek zasedání: 9.18

9.18
Ad 1. Schválení programu 4. řádného zasedání

Rezek z pozice předsedajícího představil program a dal prostor pro dotazy a připomínky, který
nikdo nevyužil.

Hlasování:
Schválení programu 4. řádného zasedání
Výsledek hlasování: 22/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Program zasedání byl schválen.

9.20
Ad 2. Schválení zápisu z 3. řádného zasedání

Byl poskytnut prostor pro dotazy a připomínky, který nikdo nevyužil.

Hlasování:
Schválení zápisu z 3. řádného zasedání
Výsledek hlasování: 20/0/2 (pro/proti/zdržel se) – Zápis byl schválen.
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9.21

Ad 3. Volba děkana FEL pro čtyřleté funkční období od 1. 7. 2023

Rezek z pozice předsedajícího představil jediného přihlášeného kandidáta i algoritmus, jakým bude
probíhat volba, který pamatuje i na možnost, že bude jediný kandidát, a který byl schválen na 1.
zasedání tohoto roku. Roztočil připomněl proběhlou diskuzi kandidátů s akademickou obcí i s členy
AS FEL.

Faigl navrhuje hlasovat aklamací. Kyncl připomíná, že vysokoškolský zákon neanonymizovaný
způsob hlasování neumožňuje a navrhuje hlasovat o otevření diskuze o způsobu hlasování při volbě
děkana. Proběhla diskuze o důsledcích a variantách.

Hlasování:
AS FEL chce měnit algoritmus volby děkana.
Výsledek hlasování: 1/18/3 (pro/proti/zdržel se) – Otevření diskuze zamítnuto.

Byl poskytnut prostor pro nominace na členy volební komise. Postupně se přihlásili kolegové
Havlíček, Kyncl a Reiser.

Hlasování:
AS FEL schválil volební komisi ve složení Havlíček, Kyncl a Reiser.
Výsledek hlasování: 21/0/1 (pro/proti/zdržel se) – Komise byla schválena.

9.36
Volební komise zajistila distribuci hlasovacích lístků mezi členy AS FEL a po dostatečné době
obešla členy AS FEL s volební urnou. Proběhla diskuze o místě, kde proběhne sčítání. Oproti
minulé volbě, bylo sčítání provedeno přímo v zasedací místnosti.

9.44
Proběhlo sčítání hlasů, jehož výsledkem bylo 20/0/2 (pro/proti/zdržel se), tedy Páta byl znovu
zvolen se silnou podporou. Roztočil z pozice předsedy AS FEL pogratuloval Pátovi a popřál vše
nejlepší do nového mandátu. K přání se připojil i Rezek z pozice předsedajícího. Páta si vzal slovo a
poděkoval za zvolení i svěřenou důvěru. Na popud Kyncla proběhla diskuse nad pojmy inaugurace
děkana vs instalace. Páta v reakci uvádí, že nemá v úmyslu zasahovat do pojmenování obřadu
jmenování do funkce, a v nadsázce doplnil, že by nerad aby po instalaci děkana přišla reinstalace a
pak rebootování.

9.50
Usnesení 4/1:
AS FEL navrhuje dle § 27 odst. 1. písm. g. a odst. 4 zákona o vysokých školách prof. Mgr. Petra
Pátu Ph.D. na funkci děkana ČVUT FEL pro funkční období od 1. 7. 2023 do 30. 6. 2027.
Výsledek hlasování: 22/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Usnesení schváleno.

9.51
Ad 4. Seznámení AS FEL se záměrem předložit návrh na akreditaci habilitačního a řízení ke
jmenování profesorem v následujících oborech: Měřicí technika, Telekomunikační technika,
Radioelektronika, Elektronika, Elektroenergetika, Informatika a umělá inteligence,
Kybernetika a robotika (odpovědná osoba prof. Páta)

Páta z pozice děkana představil okolnosti, které vedou k předložení návrhu. Dochází ke změně
názvů oboru Technická kybernetika (nově Kybernetika a robotika) a Výpočetní technika a

2



informatika (nově Informatika a umělá inteligence), názvy ostatních oborů zůstávají beze změny.
Byl poskytnut prostor k předložení dotazů.

9.58
Ad 5. Různé

Páta z pozice děkana představil aktuální dění na univerzitě. Uvedl, že dochází k jednání o rozpisu,
podle odhadů přijdou materiály k projednání na fakultu v druhé polovině května. Jedná se hlavně o
velkou rekonstrukci budovy B FSv (přibližně 1 mld. Kč), kdy právě probíhá vyjednávání
rozpočítání mezi jednotlivé části ČVUT. Byl poskytnut prostor dotazy, který nikdo nevyužil.

Havlíček z pozice mluvčího komise pro rozvoj uvedl, že ještě není schválen zápis z proběhlé schůze
a poprosil o vyjádření členů.

Sláma se ptá jestli byli studentští zástupci do oborových rad informováni o svém zvolení. Páta si
není vědom, že by byl nějaký problém. Sláma uvádí, že podle dvou týdnů starých zpráv nebyli
někteří studenti oficiálně informováni. Páta přislíbil vyřešení.

Janíček se ptá Kollera, jestli chce zastávat pozici webmastera pro novou podobu webu AS FEL.
Koller si nepřeje pokračovat. Pozici webmastera bude zastávat Reiser.

Šťastný se ptá, jestli byly zveřejněny informace pro ruské a běloruské studenty, jak bylo na
minulém zasedání přislíbeno. Sobotíková z pozice proděkanky pro studium reaguje, že požádala
elektronickou poštou prorektorku o aktuální informace, ale zatím nepřišla odpověď. Páta
nepředpokládá změnu oproti předchozím roku, což ale v současnosti nemáme potvrzeno.

Roztočil otevřel otázku zástupců do výběrových komisí jmenovaných z pozice předsedy AS FEL a
pozice AS FEL. Závěrem diskuze je, že zůstáváme u současné legislativně korektní praxe. Bylo
konstatováno, že je plně v kompetenci a odpovědnosti děkana, koho vybere, komise je jen poradní
orgán. Habala připomíná, že předchozí předsedové přeposílali tyto nabídky do e-mailové
konference senat_only a případní zájemci měli možnost se přihlásit předsedovi AS FEL, což
přispívalo k transparentnosti. Roztočil s touto praxí souhlasí.

10.24
Ad. 6 Termín příštího zasedání

Proběhla diskuze o termínu příštího zasedání.

Hlasování:
Navrhovaný termín 9. 6. 2023
Výsledek hlasování: 22/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Termín schválen.

Zasedání skončilo v 10.32

5. ŘÁDNÉ ZASEDÁNÍ AS FEL SE BUDE KONAT 9. 6. 2023
od 9.15 v místnosti č. 80, nebude-li určeno jinak.

Zapsal: Kubík další úpravy: předsednictvo
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Příloha 1: Detailní výsledky hlasování

Usnesení

Celé jméno
Usnesení
4/1

Jan Faigl Pro

Karel Fliegel Pro

Petr Habala Pro

Radek Havlíček Pro

Pavel Hrzina Pro

Vladimír Janíček Pro

Markéta Klimtová Pro

Petr Kočárník Pro

Jan Koller Pro

Antonín Krpenský Pro

Jiří Kubík Pro

Jan Kyncl Pro

Marek Miltner ---

Kateřina Nováková Pro

Michal Reiser Pro

Bohuslav Rezek Pro

Jaroslav Roztočil Pro

Jakub Sláma Pro

Martin Šťastný Pro

Radim Špetlík Pro

Petr Štěpán Pro

Jan Voves Pro

Martin Zoula Pro

Celkem Pro 22

Celkem Proti 0

Celkem Zdržel se 0
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